
 
 

 
       
Številka: 900-2/2015-4                            

Datum:   29. 1. 2015            

                              

Z A P I S N I K 

 

3. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL, ki je bila v sredo,  14. 1. 2015 ob 18:00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik, MOL, Aleš Jenko (v nadaljevanju: predsedujoči). 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris Bavec, Mojca Bizjan, Tomaž Čučnik, Selma Halilović, Aleš 

Jenko, Dragica Klemše, Manca Radić, Klemen Sodržnik, Vesna Škerl, Rebeka Tomšič, Živa Vidmar, 

Boštjan Weissenbach, Matej Weissenbach in Miro Žagar. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Uroš Logar – opr. odsoten 

 

OSTALI NAVZOČI:  Mojca Mak in Nina Bizjak, javni uslužbenki Službe za lokalno samoupravo, 

MU, MOL 

 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 14 članov, kar pomeni, da je bil 

svet sklepčen in je lahko začel z delom.  

 

Predsedujoči je v sprejem predlagal naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

2. Predlogi in pobude članov Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL 

3. Pobude občanov Četrtne skupnosti Rožnik MOL 

4. Razno. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2. SEJE SVETA  ČETRTNE SKUPNOSTI 

ROŽNIK MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

 

Ker ni bilo pripomb na zapisnik, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 1/3:  

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL potrjuje zapisnik 2. seje sveta Četrtne skupnosti Rožnik 

MOL. 
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Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

 

Sklep št. 1/3 je bil sprejet. 

 

AD 2 

PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK MOL 

 

Člani sveta so z dodatnim gradivom na seji prejeli predloge štirih članov sveta za obravnavo na seji. 

 

Predsedujoči je podal uvodno besedo. Pri tem je povedal, da so bili s strani 4-ih svetnikov ČS Rožnik 

prejeti predlogi in pobude, ki se bodo obravnavali na seji. Ga. Mak, javna uslužbenka MU MOL SLS, 

je navzočim pojasnila, da so bile dne 18.12.2014 na Osnutka odloka proračuna MOL za leti 2015 in 

2016 podane pripombe, na katere pa do seje še ni bilo prejetih odgovorov od pristojnih strokovnih 

služb MoL MU. V njih je ČS Rožnik že podala pobude, navedene pod točko 5 (predlog za zgraditev 

javnega otroškega igrišča na Vrhovcih ali Brdu, predlog za ureditev za uporabo otroškega igrišča v 

Rožni dolini – Habjanov bajer) in točko 6 (projekt prenove krajanov Brdo). Pripombe so del gradiva 

seje Mestnega sveta MOL, sklicane za dne, 19. 1. 2015. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se v navedenih zadevah počaka na odgovore pristojnih oddelkov MU 

MOL in prešel na predloge in pobude članov sveta. 

 

 

a.) Predstavitev aktivnosti Odbora za poplavno varnost pri ČS Rožnik 

 

Predsedujoči je besedo predal Mateju Weissenbachu, predstavniku Odbora za poplavno varnost, da 

predstavi aktivnosti Odbora za poplavno varnost.  

 

Gospod Weissenbach je povedal, da je Odbor za poplavno varnost dne 18.12.2014 na Mestno občino 

Ljubljana in na Ministrstvo za okolje in prostor posredoval dva dopisa. Dejal je, da je Četrtna skupnost 

Rožnik je do seje prejela le odgovor pristojne strokovne službe Oddelka za zaščito, reševanje in 

civilno obrambo, MU MOL, ki so ga člani sveta prejeli preko e-pošte ob sklicu seje. Sledila je kratka 

predstavitev odgovora, kjer je bilo pojasnjeno, da bodo ob planirani časovnici izgradnje zadrževalnika 

Brdnikova še vsaj dve leti na poplavno ogroženem območju. 
 

Predsednik je odprl razpravo in člani sveta so razpravljali, da je potrebno pospešiti izgradnjo 

zaporničnega objekta na Glinščici (2. faza). 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 2/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestna občina Ljubljana se je seznanila z odgovorom Poplavna 

varnost oddelka Oddelka za zaščito, reševanje in civilno obrambo Mestne uprave Mestne občine 

Ljubljana in predlaga, da se sredstva za 2. fazo izgradnje Zadrževalnika Brdnikova (izvedba 

zaporničnega objekta na Glinščici in izvedbo nasipov desne brežine) rezervirajo vsaj eno leto 

pred planiranim začetkom (že v letu 2016), zapisana faza pa mora slediti takoj po 1. fazi. 

 

Navzočih je bilo 14 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 14 članov sveta. 

 

Sklep št.: 2/3 je bil sprejet. 
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b.) Pobuda za skupni sestanek Četrtne skupnosti Rožnik in Četrtne skupnosti Vič s 

tematiko poplavna varnost 

 

Predsednik ČS Rožnik je podal uvodno besedo. Pri tem je povedal, da je bila s strani predstavnikov 

Odbora za poplavno varnost pri Svetu ČS Rožnik podana pobuda, da se v čim krajšem času organizira 

skupni sestanek s predstavniki ČS na temo poplavne varnosti, s čimer so se vsi prisotni strinjali. V 

skladu s tem je bilo dogovorjeno, da se predsednik ČS Rožnik, g. Jenko, poveže s predsednikom 

Četrtne skupnosti Vič za čim hitrejšo organizacijo skupnega sestanka. 
 

 

c.) Predstavitev aktivnosti Odbora za promet 

 

Predsedujoči je podal besedo Živi Vidmar, ki je izpostavila višino cen dovolilnic in predstavila 

predlog, da bi morale biti vse prve dovolilnice za parkiranje na območju Mestne občine Ljubljana 

brezplačne.  

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 3/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL apelira na pristojno strokovno službo MU MOL (OGDP 

MU MOL), da omogoči, da bi bila prva dovolilnica za parkiranje na območju Mestne občine 

Ljubljana zastonj za vse prebivalce Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 14 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov sveta, proti predlaganemu sklepu je glasovalo 8 članov 

sveta. 

 

Sklep št.: 3/3 ni bil sprejet. 

 

 

d.) Ureditev prometnega režima na Brdnikovi ulici – predlog postavitve pločnika vsaj na eni 

strani ulice ali ureditev enosmernega prometa 

 

Predsedujoči je o predlogu članov sveta (dodatno gradivo) odprl razpravo. 

 

V razpravi so člani sveta izpostavili, da je Brdnikova ulica ozka, brez pločnika, problem pa 

predstavljajo tudi žive meje in ograje, ki segajo na cestišče.  

 

Po razpravi je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 4/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana predlaga, da se na Brdnikovi ulici za 

zagotovitev varnosti pešcev postavi hodnik za pešce vsaj na eni strani ulice ali vzpostavi 

enosmerni promet. Pobudo se posreduje Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet Mestne 

uprave Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Sklep št.: 4/3 je bil sprejet. 

 

 

e.) Predlog za postavitev ležečih ovir na ulici Pod jezom 

 

Predsedujoči je podal besedo predlagateljem pobude za njeno obrazložitev. Gospod Weissenbach je 

povedal, da visoka hitrost prometa na ulici Pod jezom ob bližini vrtca predstavlja nevarnost. 
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Javna uslužbenka je obvestila, da je v primerih pobud za postavitev grbin potrebno pridobiti soglasja 

velike večine stanovalcev (naknadne pritožbe zaradi hrupa in tresenja objektov). 

 

V razpravi je članica sveta izpostavila, da grbine ne moremo postavljati na ceste, na katerih Četrtna 

skupnost Rožnik želi potek trase LPP proge. Člani so povedali tudi, da gre pričakovati, da se bo v 

prihodnje promet na cesti še povečeval in zato naj pristojna služba za izboljšanje stanja preuči 

možnosti za umiritev prometa. 

 

Po razpravi je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji: 

Predlog SKLEPA št.: 5/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL se je seznanil s pritožbami prebivalcev nad visokimi 

hitrostmi in povečano količino prometa na ulici Pod jezom. V skladu z navedenim apeliramo na 

pristojni strokovni oddelek OGDP, MU, MOL, da preuči stanje in poišče najboljšo rešitev za 

umiritev prometa na tej ulici za zagotovitev optimalne varnosti vseh udeležencev v prometu 

glede na količino prometa, ki se povečuje.   

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Sklep št. 5/3 je bil sprejet. 

 

AD 3 

POBUDE OBČANOV ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK MOL 

 

Četrtna skupnost Rožnik je prejela tri vloge občanov: 

a.) Vloga občanov po ureditvi brega na Gradaščici (z e-podpisi); 

b.) Pobuda občanov za ureditev varnega prehoda za pešce preko Ceste na Bokalce (s podpisi); 

c.) Dopis Prometna neurejenost dostopa do Vrtca Vrhovci. 

 

 

a.)  Pobuda občanke s podpisi občanov po ureditvi brega na Gradaščici 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Po krajši obrazložitvi prejete prošnje občanov, je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 6/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestna občine Ljubljana podpira prošnjo občanov za ureditev 

brega na Gradaščici za zagotovitev poplavne varnosti in za preprečitev nadaljnje škode na 

objektih. Vlogo odstopa v preučitev in reševanje na pristojno strokovno službo Agencijo RS za 

okolje. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Sklep št. 6/3 je bil sprejet. 

 

 

b.) Pobuda občanov za ureditev varnega prehoda za pešce preko Ceste na Bokalce  

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je povzel pobudo in po razpravi predlagal v sprejem naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 7/3: 
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Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestna občine Ljubljana podpira pobudo občanov za ureditev 

varnega prehoda za pešce preko Ceste na Bokalce in jo odstopa v nadaljnje reševanje pristojni 

strokovni službi Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet Mestne uprave Mestne občine 

Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Sklep št. 7/3 je bil sprejet. 

 

 

c.) Prometna neurejenost dostopa do Vrtca Vrhovci – pobuda občanke. 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je povzel pobudo občanke in odprl razpravo. 

 

Po končani razpravi je dal na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 8/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana odstopa dopis občanke v zvezi s 

prometno neurejenostjo dostopa do Vrtca Vrhovci v pristojno reševanje pristojni službi  

Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet, MU MOL s pripombo, naj pristojni oddelek 

pregleda, kakšne so še možnosti za ureditev navedene problematike. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

 

Sklep št. 8/3 je bil sprejet. 

 

AD 4. 

RAZNO 

 

a.) Dopis Slovenske filantropije 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je povzel dopis Slovenske filantropije in v razpravi predlagal, da se predstavnike 

Slovenske filantropije povabi k predstavitvi na naslednjo sejo, s čimer so se člani sveta strinjali. Na 

glasovanje je dal naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 9/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil z informacijo Slovenske 

filantropije, da je od MOL prejela v brezplačno uporabo hišo na Cesti dolomitskega odreda 11 

(Viška hiška). 

 

Predstavnike Slovenske filantropije se povabi h kratki predstavitvi dejavnosti in možnosti 

sodelovanja na eno izmed prihodnjih sej. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

 

Sklep št. 9/3 je bil sprejet. 
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b.) Pravilnik o kriterijih in načinu uporabe prostorov za delovanje četrtnih skupnosti 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli na seji z dodatnim gradivom. 

 

Predsedujoči je besedo predal javni uslužbenki, ki je podala obrazložitev uporabe Pravilnika o 

kriterijih in načinu uporabe prostorov za delovanje četrtnih skupnosti, s katerim se opredeljujejo 

prostori za delovanje in so določeni kriteriji in način uporabe prostorov, s katerimi sicer upravlja 

MOL, Služba za lokalno samoupravo. Na podlagi pravilnika je potrebno mesečno, do 20. v mesecu, 

oblikuje in potrdi terminski načrt uporabe prostorov za sejno sobo na lokaciji Brdnikova ulica 14 in 

sejno sobo na Viški cesti 38.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so člani sveta razpravljali o možnostih izvajanja Pravilnika o 

kriterijih in načinu uporabe prostorov za delovanje četrtnih skupnosti v zvezi z Domom Brdo na 

Brdnikovi 14. 

 

Po razpravi je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 10/3: 

Za mesečno potrjevanje terminskega načrta uporabe prostorov za delovanje četrtne skupnosti 

Rožnik na podlagi Pravilnika o kriterijih in načinu uporabe prostorov za delovanje četrtnih 

skupnosti Svet ČS Rožnik pooblašča predsednika Četrtne skupnosti Rožnik, gospoda Aleša 

Jenka. O vključitvi novih programov in aktivnosti, namenjenih prebivalcem četrtne skupnosti, v 

program Četrtne skupnosti Rožnik ali programov, ki so v interesu ČS, odloča  Svet ČS Rožnik s 

sklepom na sejah sveta. 

 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

 

Sklep št. 10/3 je bil sprejet. 

 

 

d.) Seznanitev za pripravo finančnega načrta za leti 2015 in 2016 ter planov malih del za leti 

2015 in 2016 

 

Člani sveta so na seji z dodatnim gradivom prejeli Odlok o financiranju četrtnih skupnosti v MOL, 

tabele dodeljene kvote ČS Rožnik za leti 2015 in 2016 ter plane malih komunalnih del v mandatnem 

obdobju 2010-2014. 

 

Predsedujoči in javna uslužbenka sta člane informirala, da je potrebno do konca januarja pripraviti 

Finančni načrt za leti 2015 in 2016 ter določiti plana malih komunalnih del za leti 2015 in 2016. 

Obrazložila sta, da se kvota sredstev za Četrtno skupnost Rožnik (brez sejnin in telefona predsedniku 

ČS), razdeli na: 20% za dejavnosti Četrtne skupnosti, 20% za mala komunalna dela ter na preostalih 

60%, ki predstavljajo variabilni del in jih Svet ČS porazdeli samostojno za dejavnost ČS ali za izvedbo 

malih del.  

 

Četrtna skupnost letno oblikuje plan malih del, ki se nanašajo na ureditev in vzdrževanje objektov 

javne komunalne infrastrukture, za katere nameni od 20% do 80% kvote (brez sejnin in telefona 

predsedniku ČS). Pri oblikovanju plana manjših del sodeluje četrtna skupnost s pristojnimi organi 

Mestne uprave MOL, ki usklajen predlog plana vključijo v svoje finančne načrte. 

 

Predsedniku in članom sveta ČS MOL pripada sejnina za udeležbo na seji sveta četrtne skupnosti. 

Sejnina za udeležbo na posamezni seji za predsednika sveta četrtne skupnosti znaša 2%, za člane sveta 

četrtne skupnosti pa 0,8% mesečne plače župana brez dodatka za delovno dobo. Sejnina se izplača 

enkrat letno za tekoče leto, vendar največ za 10 sej letno.  
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Člane Sveta se je pozvalo, da najkasneje do četrtka, 22. 1. 2015, podajo predloge za oblikovanje 

planov malih komunalnih del za leti 2015 in 2016. 

 

 

e.) Seznanitev s programi ČS Rožnik v letu 2014 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli na seji z dodatnim gradivom. 

 

Predsedujoči je prisotnim povedal, da bo svet ČS Rožnik v februarju pripravil in na februarski seji 

sprejel Izvedbeni načrt izvajanja programov in projektov Četrtne skupnosti Rožnik vezane na 

izvrševanje finančnega načrta za leto 2015. V namen razmisleka in podajo predlogov so se člani sveta 

seznanili z  Izvedbenim načrtom izvajanja programov in projektov Četrtne skupnosti Rožnik vezane 

na izvrševanje finančnega načrta za leto 2014. 

 

 

f.) Seznanitev s stanjem prioritetnih nalog Četrtne skupnosti Rožnik iz mandata 2010-2014 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli na seji z dodatnim gradivom. 

 

Predsedujoči in javna uslužbenka sta z dodatnim gradivom člane sveta seznanila s stanjem prioritetnih 

nalog ČS Rožnik v minulem mandatu 2010-2014. Ker bo Svet ČS Rožnik v mesecu februarju pripravil 

novo tabelo prioritetnih nalog ČS Rožnik za mandatno obdobje 2014-2018, se je člane sveta pozvalo, 

da razmislijo o prioritetnih nalogah v prihodnjem mandatnem obdobju. 

 

 

g.) Prošnja za podporo prizadevanjem Sveta ČS Šentvid 

 

Gradivo točke so člani sveta prejeli na seji z dodatnim gradivom. 

 

Predsedujoči je prisotnim prebral prošnjo Sveta ČS Šentvid za podporo pri pobudi glede umeščanja 

daljnovodov. Odprl je razpravo, v kateri je večina članov sveta izrazila podporo prošnji, en član sveta 

pa zaprosil za naknadno pridobitev daljše obrazložitve preko e-pošte. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št.: 11/3: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana podpira pobudo Sveta Četrtne 

skupnosti Šentvid, da se v okviru Mestne občine Ljubljana ustanovi telo, ki bo reševalo 

problematiko daljnovodov. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta, en član se je glasovanja vzdržal. 

 

Sklep št. 11/3 je bil sprejet. 

 

 

Dnevni red je bil izčrpan, zato je predsedujoči ob 20:10 uri zaključil sejo. 

 

Zapisala: 

Mojca Mak 

 

 

 Aleš Jenko, 

 predsednik sveta 

 Četrtna skupnost Rožnik 

 Mestna občina Ljubljana 


